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Mattia Destro był bohaterem kolejnego sparingu. Gracz pozyskany

niedawno z Genoi zdobył hat-tricka przeciwko amatorskiej drużynie z

Austrii. Po meczu udzielił krótkiego wywiadu, gdzie mówił między innymi o

powołaniu do reprezentacji narodowej. 

 

Jak się czujesz?

- Muszę być z formą na równi z grupą, stąd czasem gdy oni wykonują pewną pracę,

my, którzy przybyliśmy ostatni, odłączamy się, aby robić coś innego. To moment,

kiedy musimy dać z siebie wszystko, musimy się pocić, aby dogonić ich pod

względem kondycji fizycznej. To mecze, których potrzeba, aby zdobywać minuty i

osiągać kondycję, następnie to dobrze, jeśli przychodzą bramki.

 

Zeman?

- Prosi również o pomaganie w obronie, stąd bierzemy udział w obydwu fazach gry.

 

Powołanie do reprezentacji?

- To zawsze świetne uczucie, gdy napływa powołanie do reprezentacji. Myślę, że jest

to powód do dumy i zawsze pcha mnie do dania z siebie maksimum.

 

Borini i Osvaldo poza powołaniami?

- Przykro mi, gdyż Borini jest moim wielkim przyjacielem. Osvaldo poznałem teraz,

jednak jest świetnym chłopakiem, poza tym, że jest wielkim graczem. Dla mnie

jednakże powołanie jest wielką satysfakcją.
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